

Raising generations since 1999

#### Weekly Plan-Term2-SY: 2023-2024

Grade: 7-B Week (8) - Date: Jan. 14–Jan. 18, 2024

- Spelling Bee/ Round Two will be conducted on Wednesday 17/1/2024
- Please bring Biology Textbook Science Fusion- Cells and Heredity

للحظة: بالنسبة لمسابقات مادة لغتى

الرجاء مراجعة ملف المسابقات في موقع المدرسة للتأكد من القصيدة المطلوبة لكل صف في الإلقاء الشعري، حيث يتم اختيار ثلاثة طلاب كحد أقصى من كل صف لدخول لمسابقة بعد الاستماع لهم.

أما الخط سيتم اختيار أفضل ثلاثة طلاب كحد أقصى من كل صف لدخول المسابقة (يحدد المعلم المشاركين)

- الأربعاء الأسبوع القادم 24/ 1/ 2024 م مسابقة الخط العربي
- الخميس الأسبوع القادم 25/ 1/ 2024 م مسابقة الإلقاء الشعري

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK





Raising generations since 1999

اجتماعيات	3-حديث : صفات المنافقين (2) + ذو الوجهين . 1-حل تقويم الوحدة الرابعة. 2-الوحدة الخامسة- الخلفاء الراشدون رضي الله عنهم : أخلاقهم وخلافتهم.	واجب ص ۱۴۴
لغتي	1-الصنف اللغوي:المعرب والمبني من الأسماء 2-المعرب والمبني من الأسماء (تكملة الدرس) 3-الوظيفة النحوية:الجر بحرف الجر 4-تابع الجر بحرف الجر	الواجب المنز لي ص108
Physics	Unit 2: Sound  Lesson 1: Sound Waves and Hearing	Read the lesson  Complete the vocabulary



Raising generations since 1999

Chemistry	Unit 3 - Atoms and The periodic Table  Lesson 4: Ionic,Covalent and Metallic Bonding	Read the lesson  Learn the definitions  Complete T.B Q/A
English	Literature: Collection 3/ Nature at Work/ poems: Ode to the Enchanted Light& Sleeping in the Forest  Language: Chapter 15/ The Clause  Writing: Expository Essay	Frame meaningful sentences using the vocabulary words from the list uploaded on <i>Classera</i> answering the questions in the language book submit the first draft of the essay



Raising generations since 1999

Math	Unit 8: Data Analysis and Statistics Lesson 8-8 A: Variability Lesson 8-9: Venn Diagrams Lesson 8-11: Scatter Plots Unit 9: Two-Dimensional Geometry Lesson 9-1: Points, Lines, and Planes	Selected Questions
Computer	U3L10: Data Inference and Model	Selected Questions
Social Studies	Unit 5- Human and Civilization  Lesson 2- The Ancient Civilization of Levant	selected WB questions
BIOLOGY	Biology Textbook Science Fusion - Cells and Heredity Unit 1: Cells Lesson 1: The Characteristics of Cells	Read the lesson  Write vocabulary in the booklet



Raising generations since 1999